الخطة الإستراتيجية | Strategic Plan الخطة الإستراتيجية | 2023 - 2026

الرؤية

الريادة العالمية المستدامة في الطاقة والمياه والبنية التحتية والإسكان والنقل

Vision

Global leadership and sustainability in energy, water, infrastructure, housing and transportation.



الرسالة

تنظيم وتخطيط مستقل الطاقة والمياه والتعدين والبترول والغاز والنقل البري والبحري والإسكان وتطوير بنية تحتية ذكية تواكب التطورات المستقبلية وضمان استدامة الاستثمار بالتعاون مع الشركاء الاستراتيجيين لتعزيز القدرة التنافسية وتحسين جودة حياة المجتمع

Mission

Organizing and planning the future of energy, water, mining, oil and gas, land and sea transport, housing and developing a smart infrastructure that keeps pace with future developments and ensuring sustainable investment in cooperation with strategic partners to enhance competitiveness capabilities and improve society wellbeing.



قيمنا المؤسسية Our Corporate Values



Objectives

Strategic Objective

Ensuring inclusiveness and integration in energy and infrastructure at the national level to enhance the country's competitiveness

Enhancing wellbeing in energy and infrastructure to ensure stakeholders happiness

Developing and sustaining investments and economic opportunities in energy and infrastructure

Ensure pioneering & preemptiveness for climate neutrality in the energy and transportation sector at the national level

Main Objective

Organizing, developing and achieving sustainable energy and petroleum security.

Ensuring the quality of infrastructure and transportation in accordance with global pioneering and competitiveness standards

Efficient management of housing needs and its sources of finance

Enabler

Attracting and empowering the best human talent, and providing efficient and effective institutional services and digital infrastructure

Enhancing innovation practices that based on Agility, preemptiveness and readiness within the Business Model

ممكن

استقطاب وتمكين أفضل المواهب البشرية، وتقديم خدمات مؤسسية وبنية رقمية كفؤة وفعالة

تعزيز ممارسات الابتكار القائمة على المرونة والاستباقية والجاهزية ضمن منظومة العمل

رئيسي

تنظيم وتنمية وتحقيق الأمن المستدام للطاقة والبترول.

ضمان جودة البنية التحتية والنقل وفق معايير الريادة والتنافسية العالمية

إدارة كفوة للاحتياجات الاسكانية ومصادر تمويلها

إستراتيجي

ضمان الشمولية والتكامل في الطاقة والبنية التحتية على على المستوى الوطني لتعزيز القدرة التنافسية للدولة

تعزيز جودة الحياة في الطاقة والبنية التحتية لإسعاد جميع المعنيين

تنمية واستدامة الاستثمارات والفرص الاقتصادية في الطاقة والبنية التحتية

ضمان الاستباقية والريادة للحياد المناخي في قطاع الطاقة والنقل على المستوى الوطني

شکراً www.moei.gov.ae **(**









